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Protokoll årsmöte Glommens Båtklubb 2024-03-23 
 

1. Mötets öppnade. 
Ordförande Karin Lagerblad hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
 

2. Fastställande av röstlängd. 
Röstlängden fastställdes och bifogas protokollet. 
 
 

3. Frågan om mötet är behörigt utlyst. 
Mötet ansågs behörigt utlyst. 
 
 

4. Fastställande av dagordning. 
Dagordningen godkändes. 
 
 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Stefan Lagerblad valdes som mötesordförande. 
Nisse Svensson valdes som sekreterare. 
 
 

6. Val av protokolljusterare och rösträknare för mötet. 
Anders Wisén valdes till protokolljusterare och Eva-Lena Edlund valdes som rösträknare. 
 
 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
Mötesordförande läste upp styrelsens berättelse för det senaste verksamhetsåret. 
Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 
 
 

8. Styrelsens balans och resultaträkning för det senaste verksamhetsåret. 
Håkan Olofsson redovisade föreningens ekonomi. 
Mötet godkände den ekonomiska redovisningen. 
 
 

9. Revisorernas berättelse. 
Håkan Olofsson läste upp revisorernas berättelse. 
Ingen anmärkning meddelades. 
 
 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
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11. Fastställande av avgifter: 
- medlem oförändrad  200: - 
- ungdom oförändrad 150: - 
- familj oförändrad  300: - 
- grundavgift oförändrad 6000: - 
- båtplats oförändrad Beroende på båtplats. 
- arbetsinsats oförändrad 1500: - 
Mötet fastställde avgifterna. 
 
 

12. Stadgeändring. 
Ingen stadgeändring förelåg. 
 
 

13. Fastställande av budget för det nya verksamhetsåret. 
Håkan Olofsson redovisade styrelsens budgetförslag. 
Karin Lagerblad redovisade styrelsens förslag till verksamhetsplan. 
Mötet godkände budgeten och verksamhetsplanen. 
 
 

14. Val av ordförande. 
Mötet valde Karin Lagerblad. 
 
 

15. Val av styrelseledamöter. 
Håkan Olofsson omvaldes på 2 år. 
Nisse Svensson omvaldes på 2 år. 
Henrik Strandberg nyval på 2 år. 
 
 

16. Val av revisor. 
Madelene Parkhagen valdes som revisor. 
Joachim Hedin valdes som revisorssuppleant 
 

 
17. Val av valberedning. 

Christer Svensson valdes. 
Styrelsen fick i uppdrag att försöka hitta ytterligare någon eller några till valberedningen. 
 
 

18. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner. 
Inga förslag från styrelsen fanns. 
En motion från Anders Wisén angående § 2.2 i stadgarna gällande hedersmedlem. 
Styrelsens föreslog att avslå motionen men enades med Anders att ett förtydligande i 
stadgarna där årsavgift likställs med medlemsavgift. Motionen bifogas protokollet. 
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19. Övriga frågor. 
- Hur ska arbetet med bryggorna organiseras? 
Håkan Olofsson informerade om vilka åtgärder som måste utföras innan bryggorna kan tas i 
drift. Ordinarie arbetsdagar kommer inte att räcka till utan man kommer att kalla erforderligt 
antal medlemmar vid olika tillfällen. 
 
- Det har förekommit lite sabotage och bus av ungdomar i hamnen. Karin Lagerblad bad om 
att alla ska vara uppmärksamma och hålla koll på läget. Om fler medlemmar rör sig i hamnen 
kanske det inte blir lika intressant för ungdomarna hålla till där. 
 
- Var ska sjösättning ske nu när kajen är avspärrad p.g.a. rasrisk? 
Karin Lagerblad kontaktar kommunens hamnchef för att reda ut vad som gäller. 
  
 
 

20.  Avslutning. 
Mötesordförande tackade för medlemmarnas intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
………………………………………..  …………………………………………. 
Vid protokollet   Mötesordförande 
Nisse Svensson   Stefan Lagerblad 
 
 
 
…………………………………………. 
Justeras 
Anders Wisén 


